
O razvoju do leta 1985,
Rakitni, Žimnici...

Nedvomno je bilo zasedanje vseh treh
zborov občinske skupščine pred počitni-
škim zatišjem, eno najbolj intenzivnih, po
vsebini dnevnega reda pa tudi dosti anga-
žirano. Delegatske razprave so bile tako
zelo dobro pripravljene in lahko bi celo
ocenjevali, da ob ključnih vprašanjih (ta so
tokrat bila na dnevnih redih) delegatski
sistem opravičuje svoj namen. Pa ven-
darle, bi kazalo zopet pokazati s prstom na
tiste delegate zborov združenega dela, ki
se jim je po skupnem zasedanju kljub opo-
zorilu predsednika zbora, zopet preveč
mudilo domov. Zbor je bil čez teden dni
(tokrat kar dobro sklepčen) zbran na po-
novnem zasedanju. No, pa o tem več v eni
prihodnjih številk našega glasila, ko bomo
podrobneje spregovorili o delegatskih od-
nosih v skupščinskem sistemu. .

Osnutek družbenega dogovora
sprejet -\/.

Obširno pa vendarle zgoščeno po svoji
vsebini je bilo uvodno poročilo predsedni-
ka izvršnega sveta o pripravah in izdelavi
osnutkov družbenih dogovorov o temeljih
družbenega plana občine in mesta doleta
1985. Mimogrede povedano, tovrstnega
družbenega dogovora razvoja za razvoj
ljubljanske regije, delegati niso obravna-
vali, bil je že v delovnem gradivu nepopoln
in tako torej nesprejemljiv za razpravo.

Razprava po dveh dokumentih, ki sta
biJa predložena v svojih osnutkih in spričo
vrste objektivnih težav tudi »opremljena«
z nekaterimi pomanjkljivostmi, je tekla
ločeno po vseh treh zborih. Težko je iz-
dvajati in poudarjati vse tiste predloge in
pripombe ter mnenja delegatske baze, ki
so bila v ustni in pismeni obliki posredova-
ne pedlagatelju. V tem kratkem zapisu se
bomo torej bežno dotaknili le srži glavnih
razprav na posameznih zborih.

Delegati družbenopolitičnega zbora so
se še posebej zavzeli za dosledno upošte-
vanje stabilizacijskih ukrepov, za ustrez-
nejšo opredelitev razvoja malega gospo-
darstva, za rednejši prioritetni red predvi-
denih investicij, spregovorili pa so tudi o
vprašanju prenove nekaterih objektov.
Razprava na zboru krajevnih skupnosti
je bila najbolj razvejana, najbolj pestra,
ležko pa je reči, koliko je bila v vseh
predlogih utemeljena. Naj še posebej iz-
dvojimo nadvse umestno in poglobljeno
razpravo delegata KS Golo-Zapotok (raz-
prava pravzaprav ni nič novega, saj so
tovrstno problematiko predstavili, žal,

brez posebnih odmevov že večkrat), ki so
se ji pridružili še delegati KS Ig. Govora je
bilo o izredno slabi razvitosti oziroma celo
(ne)razvitosti podkureško-krimskega ob-
močja, ki pa predstavlja pomemben predel
tudi v razvoju mesta Ljubljane. Soglasno
je bila tako sprejeta pobuda, da se za
enakomeren razvoj posameznih kraje.vnih
skupnosti opredelijo kriteriji, ki naj druž-
beni standard tudi v takšnem mestu kot je
Ljubljana izenačijo, seveda po poti dogo-
varjanja in medsebojne solidarnosti. Spre-
jetih je bila še cela vrsta vprašanj (npr.
kdaj bo za celotno to območje organizira-
na veterinarska služba, ki je sedaj ni??!),
na katere pa naj bi odgovore posredovale
strokovne službe preko našega glasila. Tu-
di sicer je bilo s strani posameznih krajev-
nih skupnosti sprejetih na to gradivo vrsta
vprašanj, ki zadevajo širše območje, npr.
trgovina, telefonija, dalje pa so bile po-
vsem na mestu tudi ugotovitve na račun
samoupravnih interesnih skupnosti, ki so
svoje gradivo zelo siromašno in neodgo-
vorno v veliki večini tudi pripravili.

fn o čem so spregovorili na zboru zdru-
ženega dela? Nekaj pripomb je bilo po-
novljenih, v ospredju pa zapišimo predlog,
da naj bi v poglavje prostorskega plana
bolj energično in zavezujoče zapisali, da se
izrabi kmetijskih površin namenja več
skupne družbene skrbi po ohranitvi.

Likvidacija MKZ Rakitna

Leto dhi je minilo in kolektivni poslovo-
dni organ MKZ Rakitna je podal svoje
poročilo. Iz njega je razvidno, da temu
organu, ki ga je imenovala občinska skup- '
ščina ni uspelo zagotoviti sredstev, ki so
bila potrebna za sanacijo obstoječega sta-
nja (zahteve sahitarne inšpekcije so bile
odločilne). V močnejšem upadu pa je tudi
tista zdravstvena indikacija, ki pogojuje
usmerite otrok na klimatsko zdravljenje in
tako ni mogoče zagotoviti zadostnega šte-
vila oskrbovancev. Temu poročilu je bil
tudi dodan predlog izvršnega sveta, ki je
predlžfgal uvedbo postopka za redno likvi-
dacijo, ob tem pa še sklep, da ta objekt ha
Rakitni ohrani svojo namembnost. V raz-
pravi je bila nato še dodana pobuda dele-
gatke družbenopolitičnega zbora. N. Ko-
vač, naj občinski izvršni svet v sodelovanju
s pripravljalci regijskega in republiškega
družbenega plana za obdobje 1981-1985
predlaga sanacijo Rakitne v te dokumente.
Omenjena pobuda in predlogi izvršnega
sveta so bili z večino glasov tudi sprejeti
(en proti), s tem pa je hkrati ukinjen tudi
ukrep družbenega varstva v Mladinskem
klimatskem zdravilišču Rakitna.


